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Abstract (en)
[origin: ES8204534A1] Device for reducing thermal stresses on a heat exchanger between two counterflow-circulating liquid alkali metal circuits
comprising an annular cylindrical nest of tubes surrounding an axial pipe for the introduction of the liquid alkali metal to be heated and extended by
an annular pipe for discharging the heated liquid alkali metal, wherein it comprises in the said annular pipe for discharging the heated liquid alkali
metal means for radially homogenizing the temperature of the alkali metal, said means comprising pipes which, at the outlet of the nest of tubes, tap
a part of the relatively hotter alkali metal flowing along the outer periphery of the annular pipe to bring it into its flow area closest to the axis.

Abstract (fr)
Dispositif de réduction des contraintes thermiques sur un échangeur de chaleur entre deux circuits de métal alcalin liquide circulant à contre-
courant, comprenant un faisceau tubulaire cylindrique annulaire (6) entourant un conduit axial (3) d'introduction du métal alcalin liquide à réchauffer,
et prolongé par un conduit annulaire (11) d'évacuation du métal alcalin liquide réchauffé. Il comporte sur ledit conduit annulaire d'évacuation du
métal alcalin liquide réchauffé des moyens (14, 15) pour homogénéiser radialement la température du métal alcalin, comprenant des conduits (14)
prélevant une partie du métal alcalin relativement plus chaud sur le pourtour de son écoulement et l'amenant dans la zone de son écoulement plus
proche de l'axe. Applications aux échangeurs de chaleur pour réacteurs nucléaires à neutrons rapides.
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